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Datum: 28.2.2020 

 

 

Z A P I S N I K 
 

8. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 10.2.2020 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Andraž Drešček, Jože Močnik, Saša Cvek, 

Marko Obid, Borut Eržen 

Opravičeno odsotna: Aleš Tušar, Andrej Valentinčič. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 7. redne seje sveta z dne 17.12.2019.  

2. Proračun za leto 2020. 

3. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 7. redne seje sveta KS Cerkno z dne 17.12.2019. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal Valeriji Močnik.  

 

Valerija Močnik je člane seznanila, da bo po podatkih na dan 31.12.2019 KS v letu 2020 

razpolagala skupno z 187.174 EUR. Od teh je 66.905 EUR sredstev preteklega leta. Na 

podlagi realizacije 2019, pa se načrtuje, da bi proračun KS v letu 2020 moral realizirati 

16.822 EUR nedavčnih prihodkov iz naslova najemnin ter pristojbin za grobove ter 103.447 

EUR transfernih prihodkov občine. 33.602 EUR v obliki rednih dotacij, 69.845 EUR pa od 

180.000 EUR, ki jih je občina razdelila med 10 krajevnih skupnosti, na podlagi števila stalno 

prijavljenih občanov, za vzdrževanje infrastrukture. Dodala je še, da so v predlogu proračuna, 

ki je gradivo k 2. točki, upoštevani vsi predlogi, ki so bili podani na 6. redni seji za proračun 

2020, razlika, ki ostaja za razdeliti za leto 2020 je dobrih 30.000 EUR. 

 



Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil s ponudbo o ograje okoli zbirnega centra, ki znaša 

33.155 EUR. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da če bi se šlo v to investicijo, je potrebno prerazporediti sredstva 

za ostale planirane projekte, ki so že v predlogu proračuna. 

Nujno je tudi z Občino Cerkno skleniti pogodbo o najem prostora, saj je zemljišče cca 3.000 

m2 v lasti KS,  občina pa ima prihodek iz tega naslova. Lahko pa bi se tudi dogovorili, da na 

račun najemnine, občina financira ograjo. 

 

Borut Eržen je opozoril, da bo čistilna naprava v bližnji prihodnosti potrebna celovite 

prenove, zato bi mogoče tudi z ograjo počakali do takrat in se potem celostno uredi ta del. 

 

Danilo Sedej je nadaljeval, da vstop v Cerkno, s pogledom na zbirni center in čistilno napravo 

ni najbolj primeren, zato je po njegovem mnenju to treba čim prej urediti. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je nadaljeval, da bo stopil do župana s predlagano idejo in 

predračunom, če bi glede na to, da KS nima prihodkov iz katerih bi krila to investicijo, občina  

v celoti investirala ta projekt. 

 

Borut Eržen je imel pomislek, da bo najverjetneje problem postavitve ograje tudi zaradi 

varovanega pasu državne ceste. Poudaril je še, da Komunala Idrija opravlja gospodarsko 

javno službo za občino in ne KS ter da občina zaračunava kanalščino iz z njo povezane 

storitve in ne KS. 

 

Danilo Sedej je nadaljeval glede postavitve t.i. ležečih policajev. Bil je mnenja, da se zaenkrat 

naroči izvedbo samo na Močnikovi ulici. 

 

Borut Eržen je dodal, da je istočasno potrebno zarisati peš pot od Gabrijela d.o.o. do 

obvoznice, in sicer 60 cm od roba ceste. Zanimalo ga je tudi, če je možno, da se javna luč pri 

Cankari obrne stran od stanovanjskih objektov. Nujno je tudi pokrpati luknjo pri Rantu, da ne 

bo več zastajala voda. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je v nadaljevanju člane seznanil z odločitvijo Direkcije RS za 

infrastrukturo, za postavitev cestnih ogledal. Direkcija je podala soglasje za postavitev dveh 

ogledal pri Svislarju, s tem da je investitor lastnik. Na Direkcijo je bila poslana prošnja za 

izdelavo predračuna, katerega je na KS poslal Kolektor CPR, in sicer 993 EUR za ogledalo. 

Po pogovoru z lastnikom, je bila iz njihove strani ustna prošnja o sofinanciranju vsaj polovice 

postavitve enega ogledala. 

 

Prisotni so bili sklepčni, da se jim sofinancira polovica postavitve ogledala iz smeri Cerkno – 

Novaki. 

 

Marka Obid je zanimalo, kako je s prehodom za pešce pri odcepu za Labinje. Opaža, da so 

tam visoke hitrosti.  

 

Danilo Sedej je povedal, da naj bi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, 

problematiko izpostavil in urejal na državni ravni. Se bo pa pozanimal pri predsednici sveta. 

 

Borut Eržen je dodal, da bi morali postaviti omejitev na najnižjo hitrost, če je hitrost večja pa 

se posveti rdeča STOP luč. 



Danilo Sedej se je javil, da bo pripravil dopis ter par slik, ki se jih bo poslalo na direkcijo. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil tudi o tem, da na KS še nismo prejeli soglasja 

lastnika Hotela Cerkno d.o.o. za postavite kandelaborja za transparente na Goriški cesti ob 

igrišču.  Če soglasja ne bomo prejeli do časa, bomo morali vlogo, katere rok za dopolnitev je 

podaljšan do 28.2.2020, na direkciji umakniti in iskati novo lokacijo. 

 

Borut Eržen je spomnil, še na osvetlitev t.i. tržnice. 

 

Saša Cvek je vprašala, če je kakšna možnost sofinanciranja izdaje otroške knjige, ki stane cca 

6.000 EUR. 

 

Prisotni so se strinjali, da se sofinancira 3.000 EUR. Pred vključitvijo sofinanciranja v 

proračun, pa se na občini preveri, če za te namene ne obstaja razpis. Če razpisa ni, se vključi v 

proračun za leto 2020. 

 

Danilo Sedej je člane opozoril še na posedene tlakovce poti na Brce. Da bi se zadevo uredilo, 

bi bil v tistem delu poti potreben podporni zid. 

 

Andraž Drešček je imel pomisleke, ali imamo v Cerknem zadostno število defibrilatorjev. 

 

Danilo Sedej mu je odgovoril, da je to stvar Občine Cerkno, ki ima postavko znotraj javnega 

zdravstva. 

 

Saša Cvek se je strinjala, da bi morali planirati, da se montira še kakšnega. Problematiko bo 

prenesla direktorici Zdravstvenega doma Idrija. 

 

Boruta Eržen je zanimalo kako je s spravilo lesa na parceli v Logu in njenim čiščenjem. 

 

Danilo Sedej je nadaljeval, da se mu pošlje dopis in postavi rok do katerega mora parcelo 

počistiti. 

 

Jože Močnik je poudaril, da je treba vztrajati, da parcelo zapusti v stanju, kot je bila pred 

letom 2008, kar pomeni zglihano in nasuto s tamponom. 

 

Po razpravi je bil sprejet sklep, da se v proračunu za leto 2020 zagotovi dodatna 

sredstva na postavkah: 

 211301 Tekoče vzdrževanje lokalnih cest 6.328 EUR (asfaltno krpanje), 

 211304 Investicijsko vzdrževanje cest 994 EUR (postavitev ogledala Pr Svislarju), 

 211310 Umiritev prometa 3.000 EUR (zarisnje črt za pešce), 

 211611 Mrliška vežica Cerkno 3.500 EUR (priprava in izpeljava javnega razpisa) 

 211615 Celostno urejanje naselja 18.200 EUR (razsvetljava tržnica, podporni zid 

ob poti na Brce, urejanje zemljišča pri Pudlčku in v Logu), 

 211616 Urejanje trga okoli fontane 5.000 EUR, 

 211811 Pomoč pri izdaji knjige 3.000 EUR, 

 211802 Kabelska televizija 2.000 EUR ( strošek podjemne pogodbe za odstranitev 

kablov). 

Postavki 211511 Zbirni center Cerkno in 211810 Urejanje otroških in športnih igrišč pa 

se zmanjšata, vsaka za 5.000 EUR. 

 



AD 3 

 

Pod točko razno je predsednik Vid Lahajnar člane seznanil s prošnjo Borisa Vojska, Šebrelje 

7, Cerkno za odkup ali najem parcele št. 1455/3 k.o. Cerkno, v izmeri 63m2, ki v naravi 

predstavlja stavbno zemljišče – okolico stanovanjske hiše. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno soglaša s prodajo parcele št. 1455/3 k.o. Cerkno, 

zainteresiranemu kupcu Borisu Vojska, Šebrelje 7, Cerkno. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.20. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


